

SunConnection

Welcome to the latest edition of SunConnection, our Client Newsletter!
Stay informed with the latest developments, offerings, and insights from Sun Life Malaysia.



Every Sunday is a Better Day with Sun Life Malaysia x ZUS Coffee

Back for its second year, Sun Life Malaysia once again partnered with ZUS Coffee to bring Malaysians the 'Sundays, Better Days' campaign, turning Sunday coffee moments into a simple yet meaningful financial wellbeing check-ins.

Held from May to July, the campaign invited registered participants to visit the campaign site, answer a quick question about Sun Life Malaysia and redeem exciting rewards, including a FREE ZUS Coffee beverage voucher or rebate vouchers worth RM2, RM3 or RM5.

Through this collaboration, we continue to inspire healthier financial habits by showing that even small, everyday actions can make a meaningful difference in building a brighter financial future.



Check out our campaign posts below to see how we brought this message to life.

[Labour Day](#)

[Mother's Day](#)

[Sundays Are Better When Shared](#)

[Post Campaign](#)



Quarterly Spotlight



Know Your Numbers, Live Healthier

Taking care of your health starts with knowing your numbers, that's why we're bringing back the Blood Glucose Screening Programme for the seventh consecutive year.

[Read More](#)



Hoops + Health 2026: Three Years of Empowering Youth

In collaboration with Beyond Sport, we recently returned to Kuala Ampang Basketball Court for Hoops+Health Basketball Festival 2026.

[Read More](#)

Stories of Protection. Moments That Matter.

Every financial journey is unique, and behind every insurance or takaful plan is a story worth sharing. Each year, Sun Life Malaysia will share a few real Client stories.

[Read More](#)

RM2.2 Million in Zakat to Support Communities Across Malaysia

Through its RM2.2 million zakat contribution for FY2025, Sun Life Malaysia Takaful (SLMT) continues to support communities across Malaysia while fulfilling its responsibility as a takaful provider.

[Read More](#)



Know Your Number, Live Healthier



TAKING care of your health starts with knowing your numbers, that's why we're bringing back the Blood Glucose Screening Programme for the seventh consecutive year, reaffirming our commitment to empowering Malaysians to take charge of their health through early detection and preventive care.

From May to August 2026, the programme offers free blood glucose screenings at 252 Health Lane Family Pharmacy outlets nationwide, making it easier for Malaysians to monitor their blood sugar levels and take early action against diabetes.

Since its launch, the programme has benefited more than 35,000 Malaysians, raising awareness about diabetes and encouraging healthier lifestyles through early detection.

Participants will also enjoy exclusive health rewards from our programme partners, including:

- Free 3-month BookDoc Health Coaching Programme (worth RM180)
- RM10 off the Accu-Chek Guide Me Kit from Roche Malaysia
- Free 6-in-1 Vision Experience assessment at MOG Malaysia outlets worth RM350

Take the first step towards better health. Register for the [Blood Glucose Screening Programme](#) and know your numbers for a healthier tomorrow.

Check out our campaign posts for more highlights:

[Think Diabetes only starts at 40?](#)

[Type 2 Diabetes: Malaysians as Young as 14](#)

Hoops + Health 2026: Three Years of Empowering Youth



IN collaboration with Beyond Sport, we recently returned to Kuala Ampang basketball court for Hoops+Health Basketball Festival 2026, marking the final year of a programme dedicated to empowering young Malaysians through the power of sport.

The festival brought together 150 youths for an exciting day of basketball, teamwork and healthy living. Participants took part in a basketball clinic for children under 12, followed by 3x3 tournaments in the Under-12 and Under-17 categories, showcasing their skills, teamwork and sportsmanship.

Beyond the games, participants also enjoyed a variety of interactive activities, including a memory matching game, basketball toss and the eat smart challenge, encouraging healthy lifestyle habits through fun and engaging experiences.

Over the past three years, the programme has directly benefitted more than 400 youth and coaches across Malaysian, while indirectly reached over 3000 young people through coach-led community activities.

The initiative reflects our commitment to encourage and help build healthier communities by inspiring young Malaysians to stay active, build confidence and embrace healthy lifestyles.

Watch the highlights from [Hoops+Health Basketball Festival 2026](#) and relive the action!





Stories of Protection. Moments That Matters.

A Meal to Remember: Puan Aida & Aleeza's Story



How Sun Life Malaysia Eased Pn. Aida's Worries During An Emergency

EVERY financial journey is unique, and behind every insurance or Takaful plan is a story worth sharing.

Each year, we will share a few real Client stories, highlighting how financial protection can make a meaningful difference in life's important moments.

Through these Client stories, we aim to highlight how financial planning can provide confidence, security and peace of mind during life's unexpected moments.

By placing Clients' voices at the forefront, it reinforces our commitment to helping more Malaysians achieve lifetime financial security and live healthier lives.

Explore some of our featured Client Stories and discover the real impact behind the promises we make every day.

Puan Aida



Dato' Salleh



Puan Siti



RM2.2 Million in Zakat to Support Communities Across Malaysia



THROUGH its RM2.2 million zakat contribution for FY2025, Sun Life Malaysia Takaful (SLMT) continues to support communities across Malaysia while fulfilling its responsibility as a takaful provider. Of this amount, RM700,000 was officially presented in June to Pusat Pungutan Zakat – Majlis Agama Islam Wilayah Persekutuan (PPZ-MAIWP), reflecting SLMT's commitment to giving back and creating impact for those in need.

Beyond fulfilling its zakat responsibilities, SLMT also took part in the ZAPAR Care Tour (ZACT) 2.1, organised by Zakat Perak Al-Ridzuan (ZAPAR) in Ipoh. The programme offered zakat contributors the opportunity to witness first-hand how zakat assistance reaches *asnaf* families through home visits and community engagement.

Working closely with zakat institutions enables us to extend the impact of its contribution, ensuring it's delivered to communities in need. These collaborations reflect our commitment to responsible takaful practices and its purpose of making a positive difference in the lives of individuals, families and communities across Malaysia.



Sun Life Malaysia Assurance Berhad
Reg. No.: 199001005930 (197499-U)

Sun Life Malaysia Takaful Berhad
Reg. No.: 200501012215 (689263-M)

Level 11, 338 Jalan Tuanku Abdul Rahman
50100 Kuala Lumpur, Malaysia

[Privacy Notice](#) | [Client Charter](#)

Stay connected with us:



Client Careline: 1300-88-5055
Email: wecare@sunlifemalaysia.com



SunConnection

Selamat datang ke edisi terbaru SunConnection, Buletin Pelanggan kami!
Terus ikuti perkembangan terkini, tawaran menarik dan pandangan Sun Life Malaysia.



Better
SUN-days
start here.

Enjoy discounts or a *FREE drink every Sunday!

This promo is brought to you by Sun Life Malaysia,
your trusted Insurance and Takaful provider.

*T&Cs apply, while stocks last. Limited redemptions weekly.



*FREE drink
on Sundays?

Just 1 simple question to unlock your reward.

Better SUN-days start here.

Q. <https://sunlifexzus.com.my>



This promo is brought to you by Sun Life Malaysia,
your trusted Insurance and Takaful provider.

*T&Cs apply, while stocks last. Limited redemptions weekly.

Setiap Ahad Lebih Bermakna Bersama Sun Life Malaysia x ZUS Coffee

Kembali untuk tahun kedua, Sun Life Malaysia sekali lagi bekerjasama dengan ZUS Coffee menerusi kempen 'Sundays, Better Days', menjadikan detik menikmati kopi pada hari Ahad sebagai satu langkah mudah namun bermakna untuk menyemak kesejahteraan kewangan.

Berlangsung dari Mei hingga Julai, peserta hanya perlu melayari laman kempen, menjawab satu soalan ringkas mengenai Sun Life Malaysia dan menebus ganjaran menarik, termasuk baucar minuman ZUS Coffee PERCUMA atau baucar rebat bernilai RM2, RM3 atau RM5.

Melalui kempen ini, kami menggalakkan amalan kewangan yang lebih sihat dengan menunjukkan bahawa tindakan kecil dalam kehidupan seharian mampu membawa perubahan ke arah masa depan kewangan yang lebih cerah.

Lihat siaran media sosial untuk mengetahui lebih lanjut mengenai kempen tersebut.

[Labour Day](#)

[Mother's Day](#)

[Sundays Are Better When Shared](#)

[Post Campaign](#)



Bahagian Sorotan



Ketahui Bacaan Anda, Jalani Kehidupan yang Lebih Sihat

Penjagaan kesihatan yang baik bermula dengan mengetahui bacaan kesihatan anda. Atas sebab itu, kami membawakan kembali Program Saringan Glukosa Darah untuk tahun ketujuh berturut-turut.

[Baca Selanjutnya](#)



Hoops + Health 2026: Tiga Tahun Memperkasa Belia Melalui Sukan

Bersama Beyond Sport, kami kembali ke Gelanggang Bola Keranjang Kuala Ampang untuk menganjurkan Hoops+Health Basketball Festival 2026.

[Baca Selanjutnya](#)



Kisah Perlindungan Detik Bermakna

Setiap perjalanan kewangan adalah unik, dan setiap pelan insurans atau takaful terdapat kisah yang bermakna untuk dikongsikan.

[Baca Selanjutnya](#)



RM2.2 Juta Zakat untuk Menyokong Komuniti di Seluruh Malaysia

Melalui sumbangan zakat berjumlah RM2.2 juta bagi Tahun Kewangan 2025, Sun Life Malaysia Takaful (SLMT) terus menyokong komuniti di seluruh Malaysia.

[Baca Selanjutnya](#)

Ketahui Bacaan Anda, Jalani Kehidupan yang Lebih Sihat



PENJAGAAN kesihatan yang baik bermula dengan mengetahui bacaan anda. Dengan ini, kami membawakan Program Saringan Glukosa Darah untuk tahun ketujuh, sebagai tanda komitmen kami dalam memperkasakan rakyat Malaysia untuk mengambil langkah proaktif menjaga kesihatan melalui pengesanan awal dan amalan pencegahan.

Dari Mei hingga Ogos 2026, program ini menawarkan saringan glukosa darah percuma di 252 cawangan Health Lane Family Pharmacy di seluruh negara, memudahkan rakyat Malaysia memantau paras gula darah dan mengambil tindakan awal bagi mengurangkan risiko diabetes.

Sejak diperkenalkan, program ini memanfaatkan lebih daripada 35,000 rakyat Malaysia, selain meningkatkan kesedaran mengenai diabetes serta menggalakkan gaya hidup yang lebih sihat melalui pengesanan awal.

Peserta juga berpeluang menikmati pelbagai ganjaran kesihatan eksklusif daripada rakan program kami, termasuk:

- Program Bimbingan Kesihatan BookDoc selama 3 bulan secara percuma (bernilai RM180)
- Diskaun RM10 untuk pembelian Accu-Chek Guide Me Kit daripada Roche Malaysia
- Penilaian 6-dalam-1 Vision Experience secara percuma di cawangan MOG Malaysia (bernilai RM350)

Ambil langkah pertama ke arah kesihatan yang lebih baik. Daftarlh Program Saringan Glukosa Darah dan ketahui bacaan anda hari ini demi masa depan yang lebih sihat.

Lihat siaran media sosial untuk mengetahui lebih lanjut mengenai program ini.

Think Diabetes only starts at 40?

Type 2 Diabetes: Malaysians as Young as 14



Hoops + Health 2026: Tiga Tahun Memperkasa Belia Melalui Sukan



BERSAMA Beyond Sport, kami

kembali ke gelanggang Bola Keranjang Kuala Ampang untuk menganjurkan Hoops+Health Basketball Festival 2026, yang menandakan tahun terakhir program yang telah memperkasa golongan muda di Malaysia melalui sukan.

Kami menghimpunkan 150 belia untuk menikmati sehari sepenuh dengan aksi bola keranjang, semangat berpasukan dan amalan hidup sihat. Para peserta mengambil bahagian dalam klinik bola keranjang untuk kanak-kanak bawah 12 tahun, diikuti kejohanan 3x3 bagi kategori Bawah 12 dan Bawah 17 tahun, mempamerkan kemahiran, kerjasama dan semangat kesukanan mereka.

Selain perlawanan bola keranjang, mereka turut menyertai aktiviti interaktif seperti permainan padanan memori, lontaran bola keranjang dan cabaran pemakanan sihat yang direka untuk menggalakkan gaya hidup sihat melalui pengalaman yang menyeronokkan dan bermakna.

Sepanjang tiga tahun, program ini telah memanfaatkan lebih daripada 400 belia dan jurulatih, selain memberi impak kepada lebih 3,000 golongan muda melalui aktiviti komuniti yang dikendalikan oleh para jurulatih.

Inisiatif ini mencerminkan komitmen kami untuk membantu membina komuniti yang lebih sihat dengan memberi inspirasi kepada golongan muda untuk kekal aktif, membina keyakinan diri dan mengamalkan gaya hidup sihat.

Tonton sorotan Hoops+Health Basketball Festival 2026 dan imbau kembali detik-detik menarik sepanjang festival ini!



Kisah Perlindungan. Detik Bermakna.

A Meal to Remember: Puan Aida & Aleeza's Story



How Sun Life Malaysia Eased Pn. Aida's Worries During An Emergency

SETIAP perjalanan kewangan adalah unik, dan setiap pelan insurans atau takaful terdapat kisah yang bermakna untuk dikongsikan.

Setiap tahun, Sun Life Malaysia akan berkongsi beberapa kisah sebenar daripada Klien kami, yang mengetengahkan bagaimana perlindungan kewangan mampu memberi perubahan bermakna dalam detik-detik penting kehidupan.

Melalui kisah-kisah ini, kami ingin menunjukkan bagaimana perancangan kewangan dapat memberikan keyakinan, keselamatan dan ketenangan fikiran ketika berdepan dengan perkara yang tidak dijangka. Dengan mengutamakan suara Klien, kami terus memperkukuhkan komitmen untuk membantu rakyat Malaysia mencapai keselamatan kewangan sepanjang hayat serta menjalani kehidupan yang lebih sihat.

Terokai beberapa Kisah Pelanggan pilihan kami dan rasai impak sebenar di sebalik janji yang kami tunaikan setiap hari.

Puan Aida



Dato' Salleh



Puan Siti



RM2.2 Juta Zakat untuk Menyokong Komuniti di Seluruh Malaysia



MELALUI sumbangan zakat berjumlah RM2.2 juta bagi Tahun Kewangan 2025, Sun Life Malaysia Takaful (SLMT) terus menyokong komuniti di seluruh Malaysia, di samping melaksanakan tanggungjawab sebagai penyedia perkhidmatan takaful. Daripada jumlah tersebut, RM700,000 telah diserahkan kepada Pusat Pungutan Zakat – Majlis Agama Islam Wilayah Persekutuan (PPZ-MAIWP) pada bulan Jun, mencerminkan komitmen SLMT untuk memberi kembali kepada masyarakat dan membawa perubahan kepada mereka yang memerlukan.

Selain itu, SLMT juga menyertai ZAPAR Care Tour (ZACT) 2.1, yang dianjurkan oleh Zakat Perak Al-Ridzuan (ZAPAR) di Ipoh.

Program ini memberi peluang kepada penyumbang zakat untuk melihat bagaimana bantuan zakat disalurkan kepada keluarga asnaf melalui kunjungan ke rumah serta penglibatan bersama komuniti.

Kerjasama dengan institusi zakat membolehkan kami memperluaskan impak sumbangan bagi memastikan ia disalurkan kepada komuniti yang memerlukan. Ini juga mencerminkan komitmen kami terhadap amalan takaful yang bertanggungjawab serta matlamatnya untuk membawa perubahan positif dalam kehidupan individu, keluarga dan komuniti.



Sun Life Malaysia Assurance Berhad
Reg. No.: 199001005930 (197499-U)

Sun Life Malaysia Takaful Berhad
Reg. No.: 200501012215 (689263-M)

Level 11, 338 Jalan Tuanku Abdul Rahman
50100 Kuala Lumpur, Malaysia

[Privacy Notice](#) | [Client Charter](#)

Stay connected with us:



Client Careline: 1300-88-5055
Email: wecare@sunlifemalaysia.com



SunConnection

欢迎阅读我们最新一期的客户通讯《SunConnection》！
随时了解来自Sun Life Malaysia的最新动态、产品和见解。



与 Sun Life Malaysia x ZUS Coffee, 让每个星期天成为更美好的一天

连续第二年，Sun Life Malaysia 再次携手 ZUS Coffee 推出“Sundays, Better Days”活动，鼓励大家将每逢星期天的咖啡时光化为一次简单却有意义的财务健康检查。

从五月至七月，参与者只需浏览活动网站，回答一道关于 Sun Life Malaysia 的问题，即可兑换精彩奖励，包括免费 ZUS Coffee 饮品券或价值 RM2、RM3 或 RM5 的折扣券。

通过这项合作，我们持续倡导更健康的理财习惯，并传递一个理念，即使是日常生活中的小小行动也能为打造更健康的财务未来带来积极而深远的影响。



欢迎浏览以下活动
贴文，看看我们如
何呈现这理念。

Labour Day

Mother's Day

Sundays Are Better
When Shared

Post Campaign

全新部分



掌握健康指标，活出健康人生

关注健康，从掌握自己的健康指标开始。为此，我们连续第七年推出“血糖筛查计划”，彰显我们致力于通过早期检测与预防保健，帮助马来西亚人民管理自身健康的承诺。

[阅读全文](#)



Hoops + Health 2026: 三年携手同行，以运动赋能 青年成长

我们携手 Beyond Sport 重返吉隆坡安邦篮球场，举办 Hoops+Health 篮球嘉年华 2026。这不仅是个年度盛会，也为这项通过运动赋能马来西亚青年的计划画下圆满句点。

[阅读全文](#)



每一份守护，都有一个 故事

每个人的人生规划都独一无二，而每一份保险或伊斯兰保险计划的背后都蕴藏着值得分享的故事。每年，我们都会分享一些客户的真实故事，展现财务保障如何在人生的重要时刻带来积极而深远的影响。

[阅读全文](#)



220 万令吉天课，助力马来 西亚各地社区

Sun Life Malaysia Takaful (SLMT) 于 2025 财政年度拨出 220 万令吉商业天课，持续支持马来西亚各地社区，同时履行身为伊斯兰保险 (Takaful) 提供的社会责任。

[阅读全文](#)

掌握健康指标，活出健康人生



关注健康，从掌握自己的健康指标开始。为此，我们连续第七年推出“血糖筛查计划”，彰显我们致力于通过早期检测与预防保健，帮助马来西亚人民管理自身健康的承诺。

从 2026 年 5 月至 8 月期间，该计划在全国 252 家 Health Lane 药房提供免费血糖筛查服务，让更多人民能够轻松监测血糖水平，并及早采取行动以预防糖尿病。

自推出以来，该计划已惠及超过 35,000 民众，不仅提升了大众对糖尿病的认知，也通过早期检测鼓励更多人培养更健康的生活方式。

参与者还可享有来自我们的合作伙伴提供的专属健康礼遇，包括：

- 免费 3 个月 BookDoc 健康指导计划（价值 RM180）
- 购买 Roche Malaysia 的 Accu-Chek Guide Me Kit 可享 RM10 折扣
- 免费获享价值 RM350 的 MOG Malaysia “6 合 1 Vision Experience” 视力评估服务

迈出健康生活的第一步。立即报名参加血糖筛查计划以了解您的健康数据，为更健康的明天做好准备。

欢迎浏览我们的社交媒体贴文，了解更多活动精彩内容。

Think Diabetes only starts at 40?

Type 2 Diabetes: Malaysians as Young as 14



Hoops + Health 2026: 三年携手同行，以运动赋能青年成长



我们携手 Beyond Sport 重返吉隆坡安邦篮球场，举办 Hoops+Health 篮球嘉年华 2026。这不仅是一个年度盛会，也为这项通过运动赋能马来西亚青年的计划画下圆满句点。

本届嘉年华吸引了 150 名青少年参与，共同度过充满篮球乐趣、团队精神与健康生活理念的一天。活动包括专为 12 岁以下儿童举办的篮球训练营，以及 12 岁以下组和 17 岁以下组的 3 对 3 篮球比赛，让参赛者尽情展现球技、团队合作精神与运动家风范。

除了精彩赛事，参与者也通过一系列互动游戏收获满满乐趣，包括记忆配对游戏、投篮挑战及健康饮食挑战，在轻松有趣的体验中学习并实践健康生活习惯。

在过去三年里，该计划惠及超过 400 名马来西亚青少年及教练，并通过教练带领的社区活动，间接影响超过 3,000 名年轻人。

这项计划充分体现了我们致力于建设更健康社区的承诺，通过鼓励年轻人积极参与运动、建立自信，并培养健康的生活方式，为他们创造更美好的未来。

立即观看 **Hoops+Health 篮球嘉年华 2026 精彩回顾视频**，一同重温赛场上的热血与感动！





每一份守护，都有一个故事

A Meal to Remember: Puan Aida & Aleeza's Story



How Sun Life Malaysia Eased Pn. Aida's Worries During An Emergency

每个人的生规划都独一无二，而每一份保险或伊斯兰保险计划的背后，都蕴藏着值得分享的故事。每年，Sun Life Malaysia 都会分享一些客户的真实故事，展现财务保障如何在人生的重要时刻带来积极而深远的影响。

通过这些客户的故事，我们希望展现财务规划如何在人生面对突发状况时，带来信心、保障与安心。

以客户的声音为核心，我们持续履行帮助马来西亚人实现终身财务保障，并迈向更健康生活的承诺。

探索我们的精选客户故事，感受我们每天践行承诺带来的真实影响。

Puan Aida



Dato' Salleh



Puan Siti





220 万令吉天课，助力马来西亚各地社区



通 过于 2025 财政年度拨出的 220 万令吉商业天课， Sun Life Malaysia Takaful (SLMT) 持续支持马来西亚各地社区，并践行其作为负责任的伊斯兰保险（Takaful）提供者所肩负的社会使命。其中，70 万令吉已于 6 月正式移交予联邦直辖区伊斯兰宗教理事会天课征收中心（Pusat Pungutan Zakat – Majlis Agama Islam Wilayah Persekutuan, PPZ-MAIWP），体现 SLMT 回馈社会的承诺，并为有需要的群体带来积极改变。

除了履行天课责任外，SLMT 也参与了由霹雳天课机构（Zakat Perak Al-Ridzuan, ZAPAR）于怡保举办的 ZAPAR Care Tour（ZACT）2.1 活动。

该计划让天课贡献者亲身了解天课援助如何惠及受助家庭，并通过家访及有意义的社区互动，协助满足他们的日常生活需求。

通过与天课机构紧密合作，我们得以扩大捐献所带来的影响力，确保援助惠及有需要的社群。这些举措体现了我们持续实践负责任的伊斯兰保险理念，并秉持为马来西亚个人、家庭及社区生活带来积极改变的使命。



Sun Life Malaysia Assurance Berhad
Reg. No.: 199001005930 (197499-U)

Sun Life Malaysia Takaful Berhad
Reg. No.: 200501012215 (689263-M)

Level 11, 338 Jalan Tuanku Abdul Rahman
50100 Kuala Lumpur, Malaysia

[Privacy Notice](#) | [Client Charter](#)

Stay connected with us:



Client Careline: 1300-88-5055
Email: wecare@sunlifemalaysia.com